

# Enhance Corporate Image Apply for Hong Kong Green Organisation 提升企業形象 成為香港綠色機構



**FREE Online Seminar 免費網上簡介會**

The Hong Kong Green Organisation Certification (HKGOC) is organised by the **Environmental Campaign Committee** together with the **Environmental Protection Department** and main chambers of commerce in Hong Kong. The HKGOC aims to benchmark organisations in green management, to encourage participating organisations in adopting environmental practices in different aspects and to recognise their efforts and commitments to the environment. The HKGOC consists of four Certificates, namely **“Wastewi\$e Certificate”**, **“Energywi\$e Certificate”**, **“IAQwi\$e Certificate”** and **“Carbon Reduction Certificate”**.

香港綠色機構認證由**環境運動委員會**聯同**環境保護署**及香港主要商會合辦，旨在為機構在綠色管理上訂定基準，鼓勵參加機構在不同範疇實施環保措施及表揚他們在環保方面所作出的貢獻及承諾。「香港綠色機構認證」包括四項認證，分別為「**減廢證書**」、「**節能證書**」、「**清新室內空氣證書**」及「**減碳證書**」。



**減廢證書**  
Wastewi\$e  
—Certificate—



**節能證書**  
Energywi\$e  
—Certificate—



**清新室內  
空氣證書**  
IAQwi\$e  
—Certificate—



**減碳證書**  
Carbon Reduction  
—Certificate—

You are cordially invited to join our free webinar to learn more about this credible certification scheme, which will help enhance the corporate image through environmental achievements and contribute to the environment.

是次研討會旨在幫助有興趣的企業/機構了解這一項具公信力的認證計劃，透過環保成就提升企業形象，對改善環境作出貢獻。

## Webinar Highlights 研討會內容

- Overview of HKGOC  
香港綠色機構認證概覽
- Benefits of participation  
參與裨益
- Certification criteria and process  
認證準則及程序
- Q&A  
問答環節

## Details 詳情

**Date 日期 :** 19 / 08 / 2020  
**Time 時間 :** 15:00 – 16:00  
**Fee 費用 :** Free-of-charge 免費  
**Medium 語言 :** Cantonese 廣東話  
**Format 形式 :** via Zoom 透過 Zoom 進行

## Speaker 講者

**Mr K T Ting 丁國滔先生**  
Director, Strategic Services Development,  
Hong Kong Quality Assurance Agency  
香港品質保證局策略服務發展總監

## Registration 報名

Please click [\[here\]](#) or scan the QR code to register:

請[\[按此\]](#)或掃描二維碼報名：



## Enquiry 查詢

Should you have any enquiries, please feel free to contact the HKGOC consultant at -

如有任何疑問，請與香港綠色機構認證技術顧問聯絡 -



2202 9822



[enquiry-hkgoc@hkqaa.org](mailto:enquiry-hkgoc@hkqaa.org)

